
	 Nedre	Lids	samfällighetsförening	
	

Protokoll fört vid årsstämma i Nedre Lids samfällighetsförening 
söndagen den 6:e juli 2014 hos Gunilla och Gunnar Krook. 

Närvarande: Carl Johan Dalsman, Jan Karlsson, Gunnar o. Gunilla Krook, Lena 
Krook, Maria Dalsman, Birgitta Sowatsch, Siegfried Nitzsche, Erik Westergren, Lars 
Westergren. 

1. Ordf. öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Till årsstämman har stadgeenlig kallelse gjorts genom utskick med e-post. 
 

3. Till ordförande resp. sekreterare för mötet valdes Carl Johan Dalsman och 
Erik Westergren. 
 

4. Till justering av protokollet valdes Maria Dalsman och Birgitta Sowatsch. 
 

5. Föregående årsstämmas protokoll lästes upp och lades till handlingarna. 
 

6. I kassörens frånvaro meddelade ordföranden att: 
Det utgående saldot vid årsskiftet 2013/2014 var 8941 kr. Föreningens 
inkomster utgörs av medlemsavgifter och utgifterna består av kostnad för 
väggrus och grävning. 

 
7. Revisionsberättelsen lästes upp och styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 

2013. 
 

8. Styrelsen och revisorerna begär ingen ersättning 
 

9. Styrelsen föreslog en budget om 7500 kr för kommande verksamhetsår. 
Stämman beslutade enl. styrelsens förslag. 
  

10. Till styrelsefunktionärer valdes: Carl Johan Dalsman och Erik Westergren (2 år 
vardera). Sedan tidigare sitter Hans Köhler och Jan Karlsson (suppleant) med 
vardera ett år kvar.  

 
11. Till revisorer valdes Gunilla Krook och Siegfried Nitzsche. 

 
12. Till valberedning valdes Lars Westergren. 

 
13. Vägfrågor.  

Vägavsnittet längst upp är i dåligt skick. Det diskuterades hur avrinningen 
ska se ut på sikt. Det är viktigt med ett regelbundet underhåll av den delen. 
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Dräneringsrännor i metall med galler diskuterades. Stämman beslutade att på 
försök pröva detta i år. Ordföranden ansvarar för att skaffa rännor. 
Hans Kärn undersöker vilken typ av bindemedel för grus som kan vara 
lämpligt för att få ett mer hållbart underlag. 

 
14. Badplatsfrågan.  

Oförändrat. Avtalet löper vidare till 2022. 
 

15. Det beslutades att arbetsdagen blir lör. den 26/7 kl. 10.00. 
 

16. Övriga frågor. 
 Stämman beslöt att inte gå vidare med frågan från föregående år om 
gemensam container. En sådan verkar inte behövas för tillfället. 
Ordföranden informerade om att medlemmarna har möjlighet att komma med 
motioner inför årsstämman.  
Frågan om att utöka de vägavsnitt som ska ingå i samfälligheten diskuterades. 
Styrelsen föreslog att samfälligheten ska gå till gränsen för respektive 
fastighet. Styrelsens tolkning av stadgarna är sådan. En advokat ska rådfrågas. 
Stämman beslutade enl. styrelsens förslag.  

 
17. Till nästa års årsstämma inbjöd Gunilla och Gunnar Krook, den 4/7 2015. 

 
 
 
Vid protokollet    
 
 
Erik Westergren    
 
 
Justeras   Justeras 
 

 
Maria Dalsman   Birgitta Sowatsch  
 
 


